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MET ELKAAR EN VOOR ELKAAR
Dat is voor mij de reden om 
sinds 4 jaar actief te zijn voor 
GroenLinks, tot op heden 
vooral op de achtergrond 
met de fractie. Na deze 
verkiezingen hoop ik ook in 
de gemeenteraad namens 
alle kiezers -in het algemeen 
belang- het uitgangspunt met 
elkaar en voor elkaar waar 
te maken. Juist het algemeen 
belang speelt voor mij een grote 
rol. Je bent er als raadslid voor 
alle inwoners!

Het is mijn persoonlijke streven om vanuit GroenLinks 
meer aandacht te krijgen voor natuur, de leefbaarheid (een 
� jne gemeente om te wonen met goede voorzieningen) en 
alternatieve, duurzame huisvesting voor jongeren en ouderen.
Werkgelegenheid in de regio moet behouden blijven en 
mijns inziens versterkt worden op regionaal niveau. Voor 
dit alles is een samenwerking met omliggende gemeenten 
vanzelfsprekend. Wat mij betreft moet die samenwerking zo 
ef� ciënt mogelijk worden geïmplementeerd en ontzettend goed 
gelet worden op de "overheadkosten". Inzicht in de begroting 
van de gemeente kan en moet veel transparanter. Te allen tijde 
moet een krimp (wegtrekken van inwoners) in de gemeente/regio 
voorkomen worden door goed te luisteren naar de wensen van 
inwoners (meer inspraak en democratie).Wat dat betreft zie ik 
de typisch GroenLinks huis aan huis gesprekken, onze contacten 
met diverse instanties en bedrijfsleven als voorwaarde om goed te 
kunnen functioneren als raadslid.

Weten wat er speelt en leeft om een goed besluit te kunnen nemen 
over waar de eerste euro van de gemeentebegroting aan besteedt 
moet gaan worden. En simpel: een euro kun je maar een keer 
uitgeven; essentieel dus om te weten welke impact een bepaalde 
uitgave heeft. Voor GroenLinks liggen de prioriteiten zo gezegd op de 
lange termijn met natuur, milieu, zorg en welzijn als speerpunten. 
Ik zie volop kansen om met de nieuwe raad een programma samen 
te stellen die de wensen van alle inwoners vertegenwoordigt (het 
vertrouwen in de politiek moet terug!) en erop toe te zien dat dit 
vervolgens voortvarend wordt opgepakt door een nieuw College. 
Ik zie er naar uit -als kandidaat gemeenteraadslid- een prettige 
constructieve samenwerking aan te gaan met alle andere fracties. 
Het is tijd voor verandering! Met elkaar en voor elkaar!

Klaas Zwart: 

Stokje overgeven 
Na 12 jaar stop ik met het raadslidmaatschap. Samen met 
Piet van Kleef kijken we in een gezamenlijk interview terug op 
deze periode.

Deze Nieuwsbrief is met haar 15e (!) 
jaargang niet alleen een traditie, 
maar ook de laatste in mijn periode. 
Na 21 maart wordt het stokje 
overgenomen door Soledad van Eijk. 
U leert haar een beetje kennen in 
deze nieuwsbrief en hopelijk veel 
beter in de komende raadsperiode. 

Uiteraard veel aandacht voor de 
komende verkiezingen en onze 
standpunten. Ik maak graag van 
de gelegenheid gebruik u allen 
te danken voor het gestelde 
vertrouwen. En ook voor het 
vertrouwen op 21 maart!

Klaas Zwart, fractievoorzitter

21 maart kiest Langedijk 
haar Gemeenteraad
Ook al bemoei jij je niet met de politiek, de "politiek" bemoeit zich wèl 
met jou. De gemeenteraad beslist als hoogste orgaan van de gemeente 
over veel zaken die àlle burgers aangaan: belastingen, bouwen, 
jeugdzorg, natuur, enz. En de politieke partijen in Langedijk denken 
over belangrijke zaken verschillend. Stemmen is dus ook vooral kiezen. 
Jouw stem telt.

NIEUWE LIJST TREKKER
Soledad van Eijk werkt bij het ECN in 
Petten en houdt zich o.a. bezig met de 
ontwikkeling van nieuwe en duurzame 
energie toepassingen. En staat nu 100% 
gemotiveerd op nr. 1 van de GroenLinks lijst.

"Het is bijna zover, de gemeenteraads-
verkiezingen van 2018. Ons motto deze 
verkiezingen is: "Verandering begint in 
Langedijk". Als nieuwe lijsttrekker van 
GroenLinks Langedijk ben ik ontzettend blij 
met de club mensen die zich willen inzetten 
voor deze verandering. Voor een groen en 
gezond Langedijk en voor gelijke kansen 
voor iedereen in onze mooie gemeente. In 
deze nieuwsbrief kijken we terug naar de 
vorige 4 jaar, maar vooral kijken we vooruit. 
Want verandering begint met kijken naar de 
toekomst, wat komt er op ons af, wat willen 
wij? Hopelijk vindt u het net zo belangrijk 
als ons om er te zijn voor elkaar en voor 
de toekomst en zien we u 21 maart bij de 
stembus".Vormgeving Bootspat Spetterende Media

Langedijk

Langedijk een zorgzame gemeente?
GroenLinks wil goede en toegankelijke zorg voor alle inwoners van 
Langedijk. Op sommige voorzieningen in het Sociale Domein zijn 
wij trots; maar wij willen ook verbeteringen. GroenLinks vindt dat 
er geen bezuinigingen meer mogelijk zijn in de zorg en pleit voor 
innovaties die betere zorg opleveren. 

Als je oog hebt voor de zorgbehoefte van mensen zèlf en de zorg daar op 
aanpast wordt de zorg beter. Ieder mens is uniek en wil graag de regie 
over zijn eigen leven houden! GroenLinks luistert ook naar degenen 
die werkzaam zijn in de zorg en hun belangenvertegenwoordigers. 
Op donderdag 19 oktober 2017 organiseerde GroenLinks een politiek 
café ”Zorg kan beter?”. Met medewerking van de Cliëntenraad 
Haltewerk, de wijkverpleegkundige van Evean, de Cliëntenadviesraad 
Langedijk, Lokaal FNV regio Alkmaar, Voedselhulp Langedijk. Hun 
ervaringen zijn belangrijk. Dichtbij mensen en samen mèt mensen. 

Mijn naam is Pauline Bovenkerk, sinds 
2011 Burgerraadslid en lid van de 
adviescommissie Sociaal Domein. Vanwege 
mijn verpleegkundige achtergrond heb ik veel 
af� niteit met de zorg en voel mij erg betrokken 
bij de gezondheidszorg in Langedijk. Langedijk 

moet een vriendelijke gemeente worden voor mensen met 
dementie, met goede herkenningspunten (bv. met duidelijke 
straat naambordjes), zodat ook de demente Langedijker zo lang 
mogelijk thuis kan blijven wonen. Eenzaamheid van ouderen en 
kwetsbare mensen kan en moet worden voorkomen. Wij maken 
ons sterk voor goede zorg!

Leden GroenLinks op pad:"Praten èn luisteren"
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Maurice Schoutsen, nr. 2 op de lijst 

De Toekomst van Langedijk - Piet van Kleef

De raad van Langedijk heeft gekozen voor een ambtelijke fusie 
met Heerhugowaard. Verstandig? GroenLinks vindt van niet. Ja, we 
hebben voor gestemd. Maar niet van harte: GroenLinks ziet liever een 
bestuurlijke fusie, met Heerhugowaard en liefst Alkmaar er ook bij. 

Een ambtelijke fusie staat voor één ambtelijk apparaat. Maar nog wèl 
met twee gemeenteraden, met twee burgemeesters, twee colleges en 
twee grif� ers. Twee is een teveel. Twee is twee kapiteins op hetzelfde 
schip. Twee is betalen voor dezelfde besluiten op heel veel van hetzelfde. 
Daarom wil GroenLinks een bestuurlijke fusie samen met 
Heerhugowaard en Alkmaar tot een van de grotere gemeentes in het 
land. Dan heb je meer te vertellen in Den Haag en de Provincie, over je 
huizenbouw, je groen, je wegen. Dan heb je een luidere stem tegenover 
het vliegverkeer met zijn geluidsoverlast en milieuvervuiling. En de 
dorpen? Organiseer je in wijken en dorpsraden, laat je stem horen in het 
gemeentehuis. Eis inzicht en inspraak als het over je wijk of dorp gaat. 
Want “wie zwijgt, stemt toe” 

Schandelijk!
"Hoe kan het dat mijn bedrag op de MeedoenPas is verlaagd naar 
80 euro in plaats van 395 euro?", vroeg een mevrouw tijdens 
de politieke avond in De Geist op 19 februari jl. Een vraag 
waarop de aanwezige politici geen antwoord konden geven. 
Alleen VVD lijsttrekker (en huidig wethouder Financiën) 
Nieuwenhuizen lichtte na het debat een tipje van de sluier 
op: omdat het college op 12 december jl. had besloten 
tot een "meer eerlijker" verdeling van het geld voor de 
MeedoenPas. Gevolg van deze "eerlijker" verdeling: een 
verlaging van de toelage voor velen, zoals bv. alleenstaande 
ouderen. Vraag is of het college deze bevoegdheid heeft. En 
heeft consultatie van Cliëntenraad en commissie Sociaal 
Domein plaatsgevonden over de mogelijke effecten van 
deze nadere regels? Kinderen mogen niet in armoede 
opgroeien; een fatsoenlijke samenleving zorgt voor 
haar kwetsbare mensen. Dat de gemeente Langedijk 
de armoede "herverdeelt" onder een kwetsbare groep 
mensen is ronduit schandelijk. Als GroenLinks zetten wij 
ons in om dit asociale collegebesluit van tafel te halen. 

10 KERNPUNTEN
1.  GroenLinks wil van zorg voor mensen naar zorg met mensen. 

Zij houden te alle tijden regie over hun eigen leven. 

2.  Het is niet de vraag òf we het Klimaatakkoord van Parijs 
uitvoeren, maar hoe! We willen en moeten naar beter en 
duurzamer! Minder uitstoot, groene energie.

3.  Groen in de dorpskernen en in het buitengebied wordt 
beschermd. 

4.  De belangrijke natuurnetwerken in Langedijk (NNN-gebied
en ecologische verbindingszones) verdienen versterking. 
Niet bouwen in onze beschermde natuur. 

5.  GroenLinks in Langedijk wil een goed en rechtvaardig 
minimabeleid, gericht op een inkomen tot 130% van het 
minimumloon. Geen kind groeit op in armoede. 

6.  De maatschappelijke meerwaarde van verenigingen 
en stichtingen is bepalend voor subsidie. 

7.  Burgers worden helder en op tijd geïnformeerd en 
betrokken bij ontwikkelingen in hun dorp, wijk 
of buurt. Het organiseren in dorpsraden, wijk- 
en buurtcomités wordt gestimuleerd. De nieuwe 
Omgevingswet moet ook de belangen van de burger 
veilig stellen. 

8.  Bescherming van bijen/insecten en beleid tegen 
het verdwijnen van typisch Noord Hollandse 
diersoorten als kievit en grutto ontbreekt en 
is noodzakelijk. Langedijk wordt een gifvrije 
gemeente. 

9.  Er wordt gebouwd naar behoefte. Daarbij 
speci� eke aandacht voor voldoende aantallen 
betaalbare woningen in Langedijk voor ouderen 
en zorggerelateerd, voor jongeren en voor starters 

10.  GroenLinks wil groeien naar een solide 
bestuurlijke eenheid, waarin de burger via 
democratische verkiezingen werkelijke invloed 
heeft op beleid. GroenLinks wil een sterke regio 
met daarin aandacht voor de eigenheid van alle 
dorpskernen.

langedijk.groenlinks.nl 
(Leuke prijsvraag!)

 GroenLinks Langedijk    @LangedijkGLinks 



Wat is de reden dat jullie gaan stoppen? 
Klaas: Ik zit nu 3 periodes (=12 jaar)  in de raad. Iedere keer heb ik aangegeven 
dat verjonging en vernieuwing noodzakelijk en inspirerend is. Ik ben dan 
ook erg blij dat dat dit jaar ook echt gaat lukken met Soledad van Eijk en 
Maurice Schoutsen op nummer 1 en 2.
Piet: Het kost me moeite om het toe te geven, maar de bekende uitspraak "je 
wordt ouder en niet gauwer" is ook op mij van toepassing. Dan moet je gas 
terugnemen. Ik blijf wel actief bij de fractie betrokken.  

Waarop hebben jullie het verschil gemaakt?
Piet: Het is doorgaans, dat je samen met andere fracties het verschil wilt 
maken. De GroenLinks aandachtspunten liggen vooral in het sociale 
domein, de Langedijker Pas, nu MeedoenPas, de duurzame samenleving, 
behoud en versterking van de natuur, de klimaatdoelen. Het geeft een 
goed gevoel als moties of amendementen van ons aangenomen worden. 
Klaas: Wij hebben als GroenLinks verschil gemaakt door te blijven 
benadrukken dat de bouw van betaalbare woningen ook in Langedijk 
belangrijk is. Daardoor -en dat vinden wij als GroenLinks nog te weinig-  
worden er in de woningbouwplannen 30% betaalbare woningen 
gerealiseerd. Dat zijn toch 30 van de 100 woningen die gebouwd worden.
Helaas bouwt de huidige politieke meerderheid liever dure koophuizen 
dan betaalbare woningen voor startende woningzoekenden. Een politieke 
realiteit, die kan veranderen door bewust te kiezen.

Waren er ook zijn teleurstellingen? 
Piet: Dat GroenLinks in de oppositie kwam in 2014. De coalitie van 
Dorpsbelang, Kleurrijk, HvL/D66, GroenLinks kreeg na de verkiezingen 
geen vervolg;  ondanks dat ze meer stemmen gekregen hadden. 
GroenLinks had in deze coalitie met Irma Schrijver een wethouder, 
die alom zeer gewaardeerd werd. Ook de bezuinigingen op sport en 
verenigingsleven heb ik door de verdeeldheid in de raad tussen coalitie 
en oppositie als ongelukkig en teleurstellend ervaren. 
Klaas: Een gemiste  kans voor  Langedijk is dat het niet mogelijk was 
om in te zetten op een fusie met ofwel Alkmaar, ofwel Heerhugowaard,  
ofwel allebei. Een echte  fusie en niet het huidige halfbakken 
compromis, waarin we wel ambtelijk fuseren maar een eigen college 
en gemeenteraad  houden. Dat kost alleen maar extra geld. 

Wat zijn de punten die veel voldoening hebben gegeven? Wat sprong 
hieruit?
Klaas: De eerder genoemde coalitie in 2010 was heel verrassend 
en die coalitie heeft onder moeilijke omstandigheden goed werk 
gedaan. Een opvallend succes was onze motie dat alle vierkante 
meters bestaande natuur, die een andere bestemming krijgen, 
gecompenseerd worden elders in de gemeente.
Piet: Het zijn de kleine succesjes. Zoals ons amendement samen 
met de CU om de bijzondere bijstand voor bewindvoeringkosten te 
handhaven op 120%. Voor betrokkenen enorm belangrijk. De raad 
was unaniem akkoord. Heerhugowaard en Alkmaar hadden dit in 
HAL-samenwerkingsverband  op 100% gezet. Langedijk laat hier 
dan toch haar sociale gezicht zien, zoals onlangs ook voor onze 
motie, waarin de raad haar steun uitspreekt voor het kinderpardon.

Wat is jullie advies aan jullie opvolgers? 
Blijf jezelf, luister naar anderen, naar de burgers vooral. Haal de 
essentie uit de vaak uitgebreide stukken en eis dat je ze tijdig 
krijgt en compleet. De echte valkuil in de politiek is het populisme. 
Blijf daar verre van. Ook hun boodschap is eensgezind: "Beste 
inwoners van Oudkarspel, Noord en Zuid Scharwoude, Broek op 
Langedijk, Sint Pancras en Koedijk: De politiek is er voor jullie, 
houdt ze scherp, laat je zien en horen.

DUURZAAM-
HEID IS EEN 
WERKWOORD!
Uiteindelijk willen we als inwoners van 
Langedijk allemaal hetzelfde: Een mooie 
plek waar wij en onze kinderen, kunnen 
blijven genieten van al het moois om ons 
heen. Voor GroenLinks is bescherming van 
bestaande natuurgebieden, uitbreiden van 
groen in de gemeente en verduurzaming 
van het energie gebruik in Langedijk 
hiervoor van essentieel belang. En dat gaat 
niet vanzelf. 

Om te beginnen bij duurzame energie. Als 
GroenLinks zijn we erg blij met de inzet van 
steeds meer inwoners die o.a. zonnepanelen 
plaatsen en de versnelling in duurzaam 
denken en optreden van ondernemers in 
Langedijk. Aan de andere kant zien we ook 
dat de doelstellingen voor duurzame energie 
waaraan de gemeente Langedijk zich heeft 
gecommitteerd voor 2020, niet gehaald gaan 
worden. Dat kan niet! 

Daarom vindt GroenLinks Langedijk dat de 
gemeente aan zet is èn het goede voorbeeld 
moet geven. Vol inzetten op verduurzaming! 
Gemeentepanden voorzien van zonnepanelen 
en goede isolatie, nieuwbouw projecten 
energie verplichtingen opleggen, er kan zoveel. 
Maar alleen het goede voorbeeld geven is 
niet voldoende, er moet een duidelijke visie 
komen hoe we gaan zorgen dat Langedijk de 
doelstellingen haalt. En daarna zo snel mogelijk 
van visie door naar uitvoeren, want met alleen 
praten redden we de wereld niet.

En zorgen voor onze wereld gaat natuurlijk verder 
dan alleen duurzame energie, het gaat ook over 
natuur en onze leefomgeving. De biodiversiteit 
daalt dramatisch (nu al 85% minder dan 
40 jaar geleden), oceanen zit vol met plastic. Ook 
hier kunnen we wat aan doen. In de gemeente 
kunnen we zorgen dat we bij ons groenbeleid 
rekening houden met de biodiversiteit. De 
natuur die we hebben in Langedijk moeten 
we beschermen en versterken. De hoeveelheid 
afval die we produceren verminderen door in 
te zetten op hergebruik en statiegeld op kleine 
verpakkingen. Verandering is mogelijk. Door jullie 
stem kan verandering beginnen in Langedijk, zodat 
we kunnen blijven genieten van deze schitterende 
gemeente! 

TUSSEN 18 EN 
80.....
Soms zijn de leeftijdsverschillen groot 
tussen de mensen op de GroenLinks 
lijst. Kim Spaansen (nr. 5 op de lijst) 
en Trix Ploeger (nr. 7 op de lijst) zijn 
respectievelijk achttien en tachtig 
jaar oud of jong. Wat brengt hen 
-ondanks dit leeftijdsverschil- samen 
bij GroenLinks? Kim Spaansen (18) 
studeert Europese Studies aan de 
Haagse Hogeschool, Trix Ploeger (80) 
was begeleidster in de zorg en nu 
-uiteraard- gepensioneerd.

Kim: Mijn keuze voor GroenLinks heeft vooral te maken met milieu. Met de 
stemwijzer kwam ik steeds weer uit bij GroenLinks en ook op andere gebieden 
was 99% overeenkomst. 
Daarnaast heb ik in mijn tijd op het Jan Arentsz college gekozen voor het 
keuzevak Maatschappij Wetenschappen, waarin veel kennis wordt gegeven 
over o.a. de rechtsstaat.

Trix: GroenLinks is mijn partij omdat ze aandacht heeft voor Langedijk en 
de wereld, eigenlijk voor alles. In Langedijk is sinds mijn jeugd enorm veel 
gebouwd, veel natuur ingeleverd. In de wereld is plaats voor iedereen, voor 
vluchtelingen, maar ook voor dieren en planten.

Het gesprek gaat over vroeger. Trix is begonnen in de vredesbeweging. Zong 
in het protest koor "Prikkeldraad". Herinneringen worden opgehaald aan de 
massale demonstraties tegen kernwapens en neutronenbom. Een wereld, die 
Kim alleen maar kent uit de geschiedenisboekjes, was voor Trix: "Ik was erbij".

"Een koe is vervuilender dan een auto.."
Een wereld die wel wordt gedeeld: beide dames zijn vegetariër. Trix vanaf 
ongeveer haar zevende: "Ik kreeg het gewoon niet weg en dat is altijd zo 
gebleven". Voor Kim is veganist/vegetariër zijn een zeer bewuste keuze: 
"Een koe is vervuilender dan een auto". Gelukkig zie je op steeds meer 
plaatsen goede vleesvervangers.

Wat vinden jullie van de komende Ambtelijke fusie?
Een onderwerp dat geen enthousiasme oproept. "Boeit mij niet zo", aldus 
Kim. Ik vind dit niet zo'n item. 
Voor Trix ook geen dagelijks probleem: "Als we maar wel onze eigenheid 
en eigenwijsheid behouden....".

Wat zou beter kunnen in Langedijk?
Kim is uitgesproken: Langedijk zou meer open minded moeten zijn, meer 
sociaal, meer open staan voor de wereld. Het niet nadenken over wat je 
stemt vind ik bedreigend. De wereld verandert, je moet daarin mee. 
Trix onderschrijft dit van harte: Alles verandert, niets is voor altijd. 
Aandacht voor alles, tolerantie, iedereen doet mee. Zonde van je tijd hier 
om dat niet te doen. 

WIJ 
STEMMEN 
NEE

Tegelijkertijd met de verkiezingen wordt 
een referendum gehouden over de 
Sleepwet. Waar gaat dit referendum 
eigenlijk over? De vernieuwde Wet op de 
inlichtingen- en veiligheidsdiensten, ook 
wel Sleepwet genoemd, geeft vanaf 1 mei 
2018 een uitbreiding van de middelen 
die de geheime diensten (AIVD en MIVD) 
mogen inzetten. Met de nieuwe wet 
kunnen de geheime diensten op grote 
schaal onze communicatie tappen.

De grootste veranderingen zijn: 
•  Er mag een zogenaamd “sleepnet” worden ingezet 

om massaal online communicatie af te luisteren, 
ook van niet verdachte burgers. Zo mag een hele 
wijk/dorp/stad afgetapt worden wanneer er een 
verdacht persoon in woont. 

•  Alle geautomatiseerde apparaten (telefoon, horloges, 
computer, tv, koelkast, verwarming, auto en zelfs het 
kof� eapparaat) mogen gehackt en afgetapt worden. 

•  Er mag een geheime DNA-databank aangelegd 
worden waar iedereen in terecht kan komen. 

•  Verzamelde data mag met buitenlandse inlichtingen-
diensten gedeeld worden, ook zonder deze eerst 
geanalyseerd te hebben. 

Goed toezicht op het handelen van de geheime 
diensten is cruciaal om machtsmisbruik tegen te 
gaan. Maar hierin schiet de wet tekort, zo vonden 
de toezichthouder Commissie van Toezicht op de 
Inlichtingen- en Veiligheidsdiensten (CTIVD), de Raad 
voor de Rechtspraak en de Raad van State tijdens 
de parlementaire behandeling van deze wet. Ook 
de Nederlandse Vereniging van journalisten heeft 
bezwaren: Bronbescherming is een essentiële waarde 
in onze democratie, maar kan niet meer worden 
gegarandeerd. Zijn klokkenluiders nog wel bereid 
informatie te delen als zij afgeluisterd worden? 

Is de hele wet omstreden?
Nee. De (internationale) opsporing van terroristen en 
de digitale dreiging vanuit tal van vijandelijke staten 
is urgenter geworden sinds 2002 en daarvoor is een 
modernisering van de wet nodig. Echter de privacy van 
burgers dient beter gegarandeerd te worden.

Ik heb toch niets te verbergen? 
Iedereen heeft iets te verbergen, of dat nou een pincode, 
een bedgeheim, privé-berichten of gewoon een eigen 
mening is. Bedenk eens: zou jij een camera van de overheid, 
die zelf bepaalt wanneer deze aanstaat, vrijwillig in je huis 
plaatsen? Wellicht vertrouw je de persoonlijke data nu wel 
aan de overheid toe; maar het is niet vanzelfsprekend dat 
dat over tien jaar nog zo is.

In een gezonde democratische rechtsstaat is het essentieel 
dat je vrij met anderen kunt communiceren, zonder dat je 
bang hoeft te zijn voor de consequenties. In onze open en 
democratische samenleving hoort een sleepnet niet thuis. 
Al helemaal niet omdat niet is bewezen dat een sleepnet ons 
daadwerkelijk veiliger maakt. Geef een signaal af: Zeg Nee.

Niet bouwen in beschermde natuur
3000 mensen tekenden tegen de ontwikkeling van een grootschalig 
beachpark op deze plek in het Geestmerambacht. Nog steeds zijn deze 
plannen niet van de baan. Dorpsbelang, VVD en CDA hebben geen 
probleem met dit idee. Veel dieren en planten zijn afhankelijk van 
dit leefgebied. Veel mensen genieten van de rust in dit stukje natuur. 
GroenLinks wil dit voor nu -en in de toekomst- beschermen. Uw stem 
maakt het verschil. Soledad van Eijk, nr. 1 en lijsttrekker 

Piet van Kleef (l) en Klaas Zwart (r)

Aan het 
einde van 
een periode
Fractievoorzitter Klaas Zwart en 
raadslid Piet van Kleef beëindigen 
-respectievelijk na twaalf  en vier 
jaar-  hun lidmaatschap van de 
raad. Reden om terug te kijken 
op deze periode.

Verkiezingsprogramma lezen? 
https://langedijk.groenlinks.nl/nieuws/
gemeenteraadsverkiezingen-2018


